

# 主日禮拜程序

## Mother's Day Sunday Service Programs

主後 2018 年 5 月 13 日

### Waiting For the Word

Prelude		序樂
Call to Worship		宣召
*Opening Hymn	67	聖詩
*Invocation		祈禱
*Responsive Hymn	261(Hô)	回應
*The New Commandment		新的誡命

### 靜候上帝的話

### Receiving the Word

Praise	480	聖詩
Scripture	箴言(Proverbs) 31:10-31	聖經
Sermon	惟獨妳超過一切 You Surpass Them All	證道
Hymn	65	聖詩

### 恭受上帝的話

### Responding to the Word

Offertory	#306B (4)	奉獻
Announcement		報告
*Closing Hymn	373	頌榮
*Benediction	Haleluiah !	祝禱
Postlude、Prayer		殿樂、默禱
* Congregation Standing		*會眾起立

### 應答上帝的話

### 聖工事奉表：

	本 週	下 週
講 道	林順明	
司 會	陳廷楷	
司 琴	Eugene Posniewski	
司 獻	張秀芬	
招待及中餐	婦女會	婦女會
成人主日查經		

### 報告事項：

1. 母親節快樂。歡迎大家今早來參加母親節特別禮拜，也感謝牧師的講道及帶領我們敬拜上帝。禮拜後請大家到樓下一齊享受愛餐。  
Happy Mother's day. Welcome everyone to join our Mother's day special Service this morning. We also appreciate Pastor Lin's inspiring message to lead us worship our God. After the service all are welcome to join fellowship lunch downstairs.
2. 下禮拜日是聖神降臨日，我們將參加英語聯合禮拜，是早上十點開始，同時我們也在禮拜中獻詩。今天愛餐後再練習。  
Next Sunday we will attend a joint Service with English and Korean congregations to celebrate Pentecost. The service starts at 10 AM and we will also present an anthem during the service. so we will practice again after fellowship lunch today.
3. Rev. Schreuer 牧師的母親病重，必須趕回他的故鄉，所以下週禮拜由他人代理主持。  
Rev. Schreuer's mom is ill, so he has to be out of town next Sunday and the service will be led by someone else.